证 明 书

2014年英特尔杯大学生电子设计竞赛嵌入式系统专题邀请赛，简称全国大学生嵌入式系统专题竞赛，是在教育部高等教育司，工业和信息化部人事教育司共同支持下，英特尔（中国）有限公司协办，全国大学生嵌入式系统专题竞赛组织委员会负责竞赛筹备、组织和协调工作。竞赛特别邀请了来自中国大陆、中国香港、中国台湾、新加坡、马来西亚、印度尼西亚、越南、墨西哥、巴西、德国、爱尔兰、罗马尼亚、澳大利亚、俄罗斯及美国的高校参赛。
2014年英特尔杯大学生电子设计竞赛嵌入式系统专题邀请赛评审工作于7月16日至7月23日在上海交通大学举行，[学校名称]一支参赛队需参加2014年7月18~20日在上海交通大学的测试，并进行作品演示。因作品演示测试需要，将携带以下设备，并于展示结束后将所带的物品全部运回[国家名称]。

	序号
	名称
	描述
	数量

	1
	请填写
	请填写
	请填写

	2
	请填写
	请填写
	请填写


全国大学生嵌入式系统专题竞赛组委会秘书处设在上海交通大学，联系方式如下：
联系地址：上海市闵行区东川路800号上海交通大学电子信息学院1号楼409室
邮编：200240

联系人：蒋乐天
电话/传真：021－34204354

电子邮件：nuedc@sjtu.edu.cn
特此证明。并请海关等相关部门提供通行便捷。
全国大学生嵌入式系统专题竞赛组织委员会（盖章）

     2014年7月1日 
Statement 

To whom it may concern,

The Intel Cup Undergraduate Electronic Design Contest- Embedded System Design Invitation Contest (ESDC) is greatly supported by the Higher Education Department of the Ministry of Education and the Personnel Education Department of the Ministry of Industry and Information Technology; organized by the Embedded System Design Invitational Contest Organizing Committee; and co-organized by Intel (China) Ltd. The contest includes participating universities from Chinese Mainland, Chinese Hong Kong, Chinese Taiwan, Singapore, Malaysia, Indonesia, Vietnam, Mexico, Brazil, Germany, Ireland, Romania, Australia, Russia and the United States.
The Intel Cup Undergraduate Electronic Design Contest- ESDC Appraisal will be held from July 16th to July 23th at Shanghai Jiaotong University. This statement is to verify that students from the [whole name of university] have been invited to bring their entering project to the Appraisal from July 18th to July 20st. For the need of project demonstration, the team has brought with them necessary devices listed below. After the Appraisal and demonstration period the devices will return to [country of origin] with the student contestants.  
	No.
	Name
	Description
	Amount

	1
	 Please fill in
	Please fill in
	Please fill in

	2
	Please fill in
	Please fill in
	Please fill in


The Embedded System Design Invitational Contest Organizing Committee Secretariat is situated in the Shanghai Jiaotong University.
Address: Room 409，SEIEE Building No.1, Shanghai Jiaotong University, 800 Dongchuan Rd.  Shanghai 200240, P.R. China        
Contact person: Jiang Letian

Phone number/fax: 021－34204354

Email address: nuedc@sjtu.edu.cn
Thank you for your assistance.

 The Embedded System Design Invitation Contest 

Organizing Committee 
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